
SVEDALA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 
   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 2022-10-25 

Plats och tid Naverlönnsalen, kommunhuset Svedala kl. 09.00 - 15.00  

  
Beslutande Ibrahim Alnajjar ordf. 

Ella Schavon sekr. 
 
Ariella Linton 
Isabelle Sjöström 
Noah Rengbrandt 
Leon Waernborg 
Sixten Hansson 
Siri Ramel 
Leon Malke Berling 
Arvid Ottosson 
Ebba Jönsson 
Maja Sitek 
Rebecka Bryland 
Emla Tegnér 

Eric Noghi 
Amanda Ekelund 
Ebba Jacobsson 
Moa Wallentinsson 
Clara Jacobsson 
Mi Anderhov 
Dunia Ekström 
Meja Lindqvist 
Clara Svensson 
Helmer Rosberg 
Lukas Järvborn 
Kevin Camara 
Milian Jensen 
William White 
Mohammed Kawalki 

Cecilie Larsen 
Huda Kawalki 
Julius Mårline 
Marcus Bursell 
Anton Tran 
Nic Persson 
Tuva Axelsson 
Iris Östberg 
Ida Palminger 
Donart Ljimani 
Ida Malmgren 
Alvar Hall 
Matteu Johansson 
Oliver Gonzalez 
 

Övriga deltagare 

 

Lizen Ardenmark, Calie Linte, Alvin Tardelius, Maryam 
Albasiry, Arvid Arenfalk, Moa Thögersen, Marcelina Furmanek, 
Ammy Grip, Alicia Grip - elever årskurs 4–5. Selma 
Mahmutovic, Milea Obanla, Elin Ahrberg, Ebba Lundin, My 
Legiec, Amanda Hernandez, Theo Ricker Gunnarsson, Saad 
Omar - ansökande elever. Klara Persson, Linda Lemheden, 
Johanna Gustavsson, Emma Åkesson, Roro Alqolaq, Nicole 
Stigenholm, Erna Gadzo - fritidsassistenter på Ungas fritid. 
Helena Erlandsson - Vaggeryds kommun. Tomas Djurfeldt -  
kultur- och fritidschef. Dylan Mangori, Thomas Frösslund - 
ungdomsbehandlare. Lars Nordberg - kommunfullmäktige ordf. 

       

Utses att justera   Ariella Linton, Ebba Jönsson   
     
Datum för justering 2022-11-09   
     
Underskrifter     
 Sekreterare    

  Ella Schavon 
 
 

Paragrafer 1–15 

 Ordförande    

  Ibrahim Alnajjar   

  
 

   

 Justerande    

  Ariella Linton Ebba Jönsson 
     

ANSLAG/BEVIS 
  Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Ungdomsparlamentet   
    
Sammanträdesdatum 2022-10-25   
    
Datum för  
anslags uppsättande --------------- 

Datum för  
anslags nedtagande --------------- 

    
Förvaringsplats  
för protokollet Utbildning   

    
Underskrift  

Klara Persson 
  

 
                        Utdragsbestyrkande 



   

 

SVEDALA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 
   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 

 

2022-10-25 

 

 

 
 

 

Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

 

§ 1   

 

Val av justerare  

 

Ariella Linton och Ebba Jönsson kandiderade som justerare.  

 

Ungdomsparlamentet beslutade 

 

att välja Ariella Linton och Ebba Jönsson som justerare. 

______________  
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

   

§ 2 
 

Genomgång av föregående protokoll 

 

Ordförande läste viktiga delar av protokollet. 

 
Ungdomsparlamentet beslutade 

 

att godkänna föregående protokoll utan ändring. 

______________  
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§ 3 
 

  Tf kultur- och bibliotekschef och kultursamordnare,    

  Anna Lundqvist Nilson 

   

  Anna Lundqvist Nilson berättade om biblioteken och vad de gör runt om i  

  kommunen.  

 

  Hon tog upp att biblioteken anordnar olika aktiviteter för barn och unga, t.ex  

  workshops och olika fester. Hon berättade också om kulturgarantin för   

  ungdomar i kommunen. Kulturgarantin handlar om att alla elever i   

  kommunen har rätt till kultur. Kommunen stödjer detta genom att t.ex. varje år 

  ta med alla niondeklassare i kommunen på en musikal på Malmö Opera.   

  Mohammed Kawalki, ledamot, berättade om när deras skola var på musikalen 

  Anastasia. Han tyckte att detta var kul och trevligt. 

 

Anna berättade även om KAUS (Kultur för alla unga i Svedala kommun) och  

hur ungdomar kan vara med och planera saker med KAUS. KAUS är ett 

projekt som syftar till att ungdomar ska kunna skapa och ta till sig kultur. Om 

man vill arrangera något via KAUS stöttar biblioteken och Ungas fritid upp, 

men det ska drivas av ungdomar. Tillsammans med KAUS har ungdomar 

tidigare arrangerat bl.a. filmmaraton på Ungas fritids mötesplats i Svedala och  

teaterbesök i Malmö. 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

 

 
§ 4 
 

  Säkerhets- och beredskapschef, Karl Dannestam  

 

Karl Dannestam pratade om skadegörelse och hur det påverkar  

 kommunen, och undrade vad som kan göras bättre för att förebygga  

 skadegörelse runt om i kommunen. Han öppnade upp för en diskussion  

 med elevråden på plats. 

 

Hans tankar om skadegörelse var “störigt, dyrt och fult”. 

 

Aggarp 

Brist på stolar på grund av dålig kvalitet och skadegörelse på dem. 

- Karls svar var att det behövs köpas in stolar i bättre kvalitet. 

Naverlönn 

Vill ha tillbaka graffitiväggen vid Naverlönnskolan, men att man istället för att 

använda permanent färg kan använda sig av färg som enkelt går att tvätta bort. 

- Karls svar var att han kommer ta med sig deras tankar och föra dem 

vidare. 

Klågerup 

Klotter i skolans lokaler borde få ett “hårdare straff”. 

- Karls svar var att det lät rimligt och att kommunen även jobbar 

enligt Broken windows-teorin. Broken windows-teorin handlar om 

att om ex. ett fönster krossas ska det åtgärdas så snabbt som möjligt 

så att inte samma sak händer på fler fönster. Han nämnde även att 

ett nytt fönster kostar ca 10-15 000 kr och att bara i år har det lagts 

över en miljon kr på att byta krossade fönster på kommunens skolor. 

Styrelsen  

Det sker mycket snatteri i kommunen. 

- Karls svar var att konsekvenserna av snatteri är jobbiga och tuffa, 

vilka kan följa med i ens register länge. 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

§ 5 
 

  Föreningssamordnare, Joakim Lignercrona 

 

  Joakim Lignercrona hade en frågestund med ledamöterna om föreningar. 

 

Kommer elen till lamporna på utomhusplanerna vara på hela året trots 

elpriset? 

Svar: Det ansvaret ligger hos föreningarna. När de bokar plats sätts lamporna 

igång och stängs sedan av när den inte används. 

 

Varför är det så dyrt med medlemskap i ex. basket, fotboll och tennis? 

Svar: För att bli medlem i en förening betalar man in en summa. Då får man  

vara med i den demokratiska delen. Träningsavgiften är en annan summa, som 

oftast är dyrare då den summan går till att betala ex. lokalhyra, ledararvoden 

och läger. 

 

Hur ska föräldrar ha råd med medlemskap med de dyra priserna? 

Svar: Det finns olika stödföreningar till föräldrar som inte har råd, ex. 

Majblomman. 

 

Finns det en rättighet att barn ska få gå på aktivitet? 

Svar: Enligt barnkonventionen står det i artikel två att alla barn ska behandlas 

lika, så man jobbar hela tiden med att se till så att alla oavsett förutsättningar 

ska kunna ha en aktivitet. Dessutom enligt artikel 15 har alla barn rätt till att 

delta i en förening. Skol-if kan alla vara med i. 

 

Ledamöterna tog även upp att de saknar vissa aktiviteter i Svedala, såsom 

bordtennis, golf och ridskola. 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

 

 
 

§ 6 
 

  Servicechef, Christopher Angerborn Pintscher 

   
  Christopher Angerborn Pintscher öppnade upp för diskussion med   

  ledamöterna kring skolmaten. 

   

Ledamöternas synpunkter var följande: 

De vill inte ha blandade sallader 

Mindre fisk 

För mycket vegetarisk mat (inte ha ett vegetariskt alternativ till vegetarisk 

huvudrätt) 

För mycket baljväxter 

Mer fläskfria alternativ 

Mindre soppa 

Potatisbullar 

Ha matråd på skolorna 

 

Ella Schavon berättade om hur hennes elevråd har fått hjälpa till att välja mat 

på Klågerupskolan. Christopher tyckte det lät bra och uppmuntrade de andra 

elevråden att göra likadant, och om man hade frågor är det bara att mejla 

honom. Matråd gavs som ett fungerande förslag. 
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§ 7 
 

Informationspunkter 

 

● Ekonomisk redovisning 

● Ella (sekreterare) pratade om Ungdomsrådet 

Ella nämnde vad Ungdomsrådet är och vad de har gjort i år, t.ex 

att ordförande Ibrahim var på Almedalsveckan med Svung 

(Sveriges Ungdomsråd). Ella nämnde också att nästa möte med 

Ungdomsrådet är den 7/11-2022 kl.17.30 i Svedala på Ungas 

fritids mötesplats. Alla som går i åk. 6 och uppåt får vara med. 

● Uppföljning av motioner från föregående parlament 
Marknadsföring Ungdomsrådet 

Turridning 

Tjejläger 

Bättre bänkar vid skaterampen 

 

 

  Ungdomsparlamentet beslutade 
 

  att notera informationen till protokollet. 

  ______________ 
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 8 
 

Motioner 

    
Till sammanträdet hade det inkommit fem motioner. Dessa presenterades 

enligt följande: 

 
a) Motion - ”Tivoli på höstlovet” 

 

b) Motion - ”Läger på Mossbylund” 

 

c) Motion - ”Spökrunda i Torup” 

 

d) Motion - “Trerätters middag” 

 

e) Motion - ”Marknadsföring, Ungdomsrådet” 
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§ 8 a)  
 

Motion – ” Tivoli på höstlovet” 
 

Namn på motion: Tivoli på höstlovet 

Namn på ansökande: My Legiec, Selma Mahmutovic, Amanda 

Hernandez 

 

Bakgrund: 

Vi är en grupp ungdomar från Bara som vill åka till Tivoli i Köpenhamn 

med andra ungdomar i kommunen och Ungas fritid på höstlovet. 

 

Mål/syfte: 

Det är ett roligt sätt att träffa nya vänner från olika delar av kommunen. 

På detta vis så har fler ungdomar chans att åka till Tivoli även om deras 

familjer inte har ekonomin för det då vi planerar att detta ska vara en 

gratis aktivitet. Detta ger också ungdomar något meningsfullt att göra 

under höstlovet. 

 

Hur ska ni genomföra det? 

Söka pengar från ungdomsparlamentet men även stöd från Ungas Fritids 

budget. Ungas fritid följer även med som vuxna ledare. Vi tar tåget från 

Svedala station till Hyllie sedan vidare till Köpenhamn. Det finns 

möjlighet att bli hämtad från andra delar av kommunen av Ungas Fritids 

ledare. Vi gör detta som en heldag under höstlovet när alla är lediga.  

 

Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 

Unga i kommunen får en meningsfull fritid. Unga från olika delar av 

kommunen lär känna varandra och skapar band över kommungränserna. 

 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 

18 000 kr. 

_____________ 

 

Omröstningen gav resultatet: 

 

Ja 30 och nej 8 

 

Ungdomsparlamentet beslutade 

att godkänna motionen 

_____________  
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§ 8 b)   
 

Motion – ”Läger på Mossbylund” 

 

Namn på motion: Läger på Mossbylund 

Namn på ansökande: Milea Obanla, Elin Ahrberg, Ebba Lundin 

 

Bakgrund: 

Ungas fritid har tidigare haft ett tjejläger på Mossbylund. Nu vill vi ha ett 

läger på Mossbylund för både tjejer och killar. Vi tänker att det är ett bra 

sätt för ungdomar i hela Svedala kommun att lära känna varandra. 
 

Mål/syfte:  

Det är ett bra sätt att lära känna varandra från olika delar av kommunen 

och att lära känna varandra oavsett kön. För att det är en bra miljö för 

ungdomarna att koppla av från vardagen. 

 

Hur ska ni genomföra det? 

Ungas fritid kommer hjälpa oss med transport och vuxenstöd. Vi kommer 

åka dit med 20 ungdomar och 2 fritidsassistenter. 

 

Hur gynnar det unga i Svedala kommun?  

Det ökar samhörigheten mellan ungdomar i olika kommundelar och dom 

får lära känna varandra i en lugn och skön miljö. 

 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 

23 000 kr.  

 

_____________ 

 

Omröstning 1 gav resultatet: 

 

Ja 14 och nej 24 

 

Omröstning 2 på förslag om att godkänna en summa på 2 400 kr gav 

resultatet: 

 

Nej 

 

Ungdomsparlamentet beslutade 

 

att inte godkänna motionen  

______________  
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§ 8 c)  
 

Motion – ”Spökrunda i Torup” 

 

Namn på motion: Spökrunda i Torup 

Namn på ansökande: Saad Omar, Theo Rincker Gunnarsson, Issa Omar 

 

Bakgrund: 

Vi arrangerar en spökrunda med Ungas Fritid i Torup under höstlovet. Vi 

skulle vilja ha hjälp av ungdomsparlamentet med pengar till att boka en 

Bergkvarabuss så att många ungdomar kan följa med. 

 

Mål/syfte: 

Vi skapar en rolig höstlovsaktivitet för ungdomar från hela Svedala 

kommun. Det kommer också bli ett sätt för ungdomar i hela kommunen 

att lära känna varandra och få nya kompisar från andra kommundelar än 

den de bor i. 

 

Hur ska ni genomföra det? 

Vi ska tillsammans med Ungas fritid göra en spökrunda i Torup under 

höstlovet. Med hjälp av pengar från ungdomsparlamentet kan vi boka en 

Bergkvarabuss så många ungdomar som möjligt från hela kommunen kan 

vara med. 

 

Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 

Ungdomar i Svedala kommun får en rolig höstlovsaktivitet samtidigt som 

ungdomar från olika kommundelar får möjlighet att träffas och lära 

känna varandra. 

 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 

5 000 kr. 

_____________ 

 

Omröstningen gav resultatet: 

 

Ja 36 och nej 8 

 

Ungdomsparlamentet beslutade 

 

att godkänna motionen 

_____________  
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§ 8 d)  
 

Motion – “Trerätters middag” 

 

Namn på motion: Trerätters middag 

Namn på ansökande: Ebba Jönsson  

 

Bakgrund: 

Vi skulle gärna lära oss laga mat från grunden. Vi tänkte vara på Aggarp 

i deras kök. Maträtterna vi tänkte laga är; förrätten ska bli lite olika saker 

men vi tänkte att innan vi börjar så ska vi ha ett litet möte om vad förrätt 

och efterrätt ska bli. Likaså med huvudrätten. 10–15 personer, kl. 17:00 – 

ca 19:00 eller 20:00.  

 

Mål/syfte: 

Några mål med detta är att vi ska kunna ha roligt, lära oss att laga mat, 

men även gemenskap mellan de olika skolorna. 

 

Hur ska ni genomföra det? 

Vi ska boka matsalen på Aggarp, möte innan kring vad som ska köpas in. 

Ungas Fritid hjälper med marknadsföringen och anmälningen. 

  

Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 

Man får en gemenskap mellan de olika klasserna men också träffa nya 

människor. Man får även lära sig att följa ett recept. 

 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 

5 000 - 6 000 kr. 

_____________ 

 

Omröstning 1 gav resultatet: 

 

Ja 15 och nej 23 

 

Omröstning 2 på förslag om att godkänna en summa på 4 000 kr gav 

resultatet: 

 

Ja 15 och nej 23 

 

  Omröstning 3 på förslag om att godkänna en summa på 3 000 kr gav  

  resultatet: 

 

  Ja 15 och nej 23 
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  Omröstning 4 på förslag om att godkänna en summa på 2 400 kr gav  

  resultatet: 

 

  Ja 28 och nej 10 

 

Ungdomsparlamentet beslutade 

 

att godkänna motionen med en sänkt summa på 2 400 kr 

_____________  
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  § 8 e)  
 

Motion – “Marknadsföring Ungdomsrådet” 

 

Namn på motion: Marknadsföring Ungdomsrådet 

Namn på ansökande: Ella Schavon/Ungdomsrådet 

 

Bakgrund: 

Vi i Ungdomsrådet och Ungdomsparlamentet har som mål att använda 

upp vår budget (100.000kr) så att vi i framtiden ska kunna få en större 

budget från kommunen. Så nu tänker vi i Ungdomsrådet att om det blir 

några pengar över från budgeten tar vi gärna emot det och använder de 

pengarna till marknadsföring. 

 

Mål/syfte: 

Syftet är en ökad ekonomi, så vi kan nå ut till allt fler ungdomar i 

Svedala kommun. 

Målet är att använda upp budgeten så att vi i framtiden kan få en större 

budget från kommunen. 

 

Hur ska ni genomföra det? 

Använda de överblivna pengarna från budgeten till marknadsföring. Om 

det blir några pengar över från de fasta utgifterna kommer vi kunna ta 

emot de. 

   

Hur gynnar det unga i Svedala kommun? 

Med en större budget kan vi göra fler saker och godkänna fler motioner. 

Med en större budget blir vi också "viktigare" och mer synliga i 

kommunen då vi får ett större inflytande. Med en större budget för 

marknadsföring blir vi även mer synliga och kan nå ut till fler personer. 

Vi kan även gör fler saker för och med elevråden. 

 

Hur mycket pengar ansöker ni om? 

25 000 kr. 

_____________ 

Omröstningen gav resultatet: 

 

Ja 36 och nej 2 

 

Ungdomsparlamentet beslutade 

att godkänna motionen med en summa av det som blir över från budgeten 

_____________   
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§ 9 
 

  Skolstiftelsen 

   

  Jan Herbertsson, utredare, pratade om Skolstiftelsen och det stipendium som  

  ska delas ut år 2023.  

 

  Skolstiftelsens ändamål: 

De pengar som finns i Skolstiftelsen ska användas till Svedala kommuns 

grundskoleelever. Pengarna, som kallas stipendier, kan delas ut till elever som 

på något sätt har utmärkt sig positivt, till exempel genom att vara en bra 

kompis eller jobbat hårt för något i skolan. Pengarna kan också delas ut till 

elever som utmärkt sig genom till exempel teater, musik, gymnastik eller annan 

idrott. 

_____________  

Vem kan nomineras? 

En eller flera elever i årskurs 4-9 i grundskolan kan nomineras (= föreslås få 

stipendium). Observera dock att stipendium endast delas ut till högst tre elever 

totalt per år. 

Vem kan nominera? 

Alla elever i årskurs 4-9 i Svedala kommuns grundskolor. Det går inte att 

nominera sig själv. 

När kan man nominera? 

Från och med november månad till och med den 15 februari kommande år. 

Hur ska man nominera? 

Den som vill nominera ska använda ett särskilt formulär, där följande framgår: 

- Kontaktuppgifter till den elev som nominerar (fullständigt namn och e-

postadress (svedala.se), namn och klass på den nominerade, samt motivering. 

 

OBS! Text ovan är tagen från Jan Herbertsson 
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  § 10 
 

  Diskussion om elevrådsarbete 
 

Ledamöterna blev indelade i grupper. I dessa grupper diskuterades de 

fyra nedanstående frågorna. 

 

Hur ofta har ni möte? 

svar: 

En gång per termin 

Någon gång i veckan 

En gång i månaden 

 

Hur vill ni att elevråden ska samarbeta? 

svar: 

Fler parlament 

Träffar med elevråden 

Träffar en gång i månaden 

Träffar digitalt om det inte går att ha fysiskt 

 

Hur fungerar era olika elevråd? 

Svar: 

De fungerar på olika sätt, både samlade och “splittrade” elevråd. 

 

Vilka tips har ni till andra elevråd? 

Svar: 

Att ha ett samlat elevråd med alla årskurser 

Många möten  

Elevstyrda, inte styrt av lärare 

Att ha en elevrådsstyrelse 
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  § 11 
  

Val av tillfällig mötesordförande  

  

Då det är mot stadgarna att ordförande klubbar igenom sin egen 

ansvarsfrihet utsåg ungdomsparlamentet en tillfällig mötesordförande 

under den punkten.   

  

  Mohammed Kawalki, Nic Persson, Anton Tran, Tuva Axelson, Leon Malke  

  Berling, Noah Rengbrandt och William White kandiderade till tillfällig   

  mötesordförande.   

  

Ungdomsparlamentet beslutade  

  

att välja Mohammed Kawalki som tillfällig ordförande.  
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 12 a)  
  

Ansvarsfrihet för ordförande   

  

För att ordförande ska bli beviljad ansvarsfrihet och erhålla sitt arvode på 

4 000 kr så skall vederbörande ha gjort följande:  

  

Leda Ungdomsparlamentets sammanträden och representera 

Ungdomsparlamentet i olika sammanhang. Vara Ungdomsparlamentets 

kontaktperson samt kontaktperson för Ungdomsrådets sammanträden. 

Ordförande ska också sammankalla till Ungdomsrådets sammanträden 

och ha uppfyllt den obligatoriska närvaron på 100% av 

Ungdomsparlamentets sammanträden samt minst 80% av Ungdomsrådets 

sammanträden under det gångna året.  

  

  

Ungdomsparlamentet beslutade  

  

att ordförande Ibrahim Alnajjar beviljas ansvarsfrihet och erhåller 

därmed ett arvode på 4 000 kr  

  
  

  

  

  

  

  

  

 

  

  

  



   

 

SVEDALA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 20 
   Sammanträdesdatum 
Ungdomsparlamentet 

 

2022-10-25 

 

 

 
 

 

Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 12 b)  
  

Ansvarsfrihet för sekreterare  

  
För att sekreterare ska bli beviljad ansvarsfrihet och erhålla sitt arvode på 

4 000 kr så skall vederbörande ha gjort följande:  

   

Föra protokoll vid Ungdomsrådets sammanträden samt skicka ut dessa till dem 

det berör. Skicka ut en eventuell dagordning minst en vecka innan 

Ungdomsrådets sammanträden och bjuda in utomstående personer till 

Ungdomsrådets sammanträden i den mån det behövs. Tillsammans med 

Ungdomsparlamentets kontaktperson/vuxenstöd föra Ungdomsparlamentets 

protokoll. Sekreteraren ska även uppfylla den obligatoriska närvaron på 100% 

av Ungdomsparlamentets sammanträden, samt minst 80% av Ungdomsrådets 

sammanträden under det gångna året.  

  

Ungdomsparlamentet beslutade  

  

att sekreterare Ella Schavon beviljas ansvarsfrihet och erhåller därmed ett 

arvode på 4 000 kr   
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  § 13  
  

Val av ordförande och sekreterare  

  

På Ungdomsparlamentets sista möte ska ny ordförande och sekreterare 

för Ungdomsrådet och Ungdomsparlamentet väljas. Personerna som väljs 

sitter på posterna från den 1 januari 2023 till den 31 december 2023, det 

vill säga ett helt verksamhetsår. Som ordförande och sekreterare har du 

en obligatorisk närvaro på 100% på Ungdomsparlamentets 

sammanträden samt 80% på Ungdomsrådets möten. Du ska även göra de 

arbetsuppgifter som beskrivs under ”ansvarsfrihet för ordförande” och 

”ansvarsfrihet för sekreterare”. Som ”lön” för det arbete du har lagt ner 

under året får du som sekreterare eller ordförande ett arvode på 4 000 kr.  

  

För att kunna väljas till ordförande eller sekreterare ska du vara 

folkbokförd i Svedala kommun alternativt gå på en av skolorna, du måste 

även ha börjat i årskurs 6 och ännu inte ha fyllt 22 år.  

  

För att söka till någon av posterna kan du antingen skicka in en 

kandidatur till Ungdomsrådet innan mötet eller kandidera på plats. Du 

presenterar då dig själv, varför du vill söka posten och berättar varför du 

tror att just du hade gjort ett bra arbete som sekreterare eller ordförande.  
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Justerandens sign  Utdragsbestyrkande 

  § 13 a)  

  
Val av ordförande för verksamhetsår 2023  

  

Det hade kommit in en skriftlig kandidatur till Ungdomsrådet från Huda 

Kawalki och hon presenterade sig på plats. Ebba Jönsson kandiderade på 

plats och presenterade sig.  

 

Ungdomsparlamentet beslutade  

  

att välja Ebba Jönsson till ordförande för Ungdomsråd och  

Ungdomsparlament under verksamhetsåret 2023.  
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  § 13 b)  
  

Val av sekreterare för verksamhetsår 2023  

  

Det hade kommit in en skriftlig kandidatur till Ungdomsrådet från Ella 

Schavon och hon presenterade sig på plats.  

Ingen kandiderade på plats.  

  
Ungdomsparlamentet beslutade  

  

att välja Ella Schavon till sekreterare för Ungdomsråd och  

Ungdomsparlament under verksamhetsåret 2023.  
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  § 14 
 

  Preliminära mötestider 2023 
 

Ordförande informerade om de olika preliminära mötestiderna för 

Ungdomsparlamentets kommande möten. Tiderna som är satta är 

preliminärt den 28 februari och den 17 oktober 2023. 
 

Ungdomsparlamentet beslutade 

 

att notera informationen till protokollet. 

______________  
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  § 15 
 

Övrigt 
 

Linda Lemheden, vuxenstöd för Ungdomsrådet och fritidsassistent på 

Ungas fritid, meddelade att hon ska arbeta mer aktivt med det 

ungdomspolitiska programmet i kommunen, som syftar till att öka 

ungdomsinflytandet. Hon ska besöka de olika verksamhetsområdena för 

att lyfta vikten av att barn och ungdomars perspektiv ska finnas i alla 

beslut som fattas.  

 

 


